
Bestyrelsesmøde den 17. februar 2025 
Deltagere: Rasmus, Henrik, Heidi, Marianne, Linda 

Fraværende: Samer 

Referent: Henrik 

 

1. Velkommen 

Formanden bød velkommen 

 

2. Gennemgang af referat fra sidst 

Referatet er gennemlæst, og der er fulgt op 

 

3. Siden sidst ved formanden 

Der har været rigtig god opbakning til vores fælles arrangementer, det har været megahyggeligt 

 

Der er p.t. meget kommunikation mellem Vejle Kommune og formanden, da der er mange ting 

der skal følges op på. 

Formanden og næstformand, har deltaget i et møde med andre kolonihaver og Vejle Kommune 

angående lovliggørelse af kolonihaver i Vejle. Vi er primært berørt af brandfare, fordi vi har 

mange havehuse, der ligger for tæt på lodzonen. Den gamle regel var, at vi skulle bygge bagest 

på haveloddet, hvilket er det, der giver problemer nu.  

 

Kanalen er langt om længe blevet renset. 

Nu mangler vi bare at få renset dræn, så det håber vi snart, kan lade sig gøre.  

 

4. Status på projekter 

• Salg af haver 

Bestyrelsen vil altid være to til stede nu ved overdragelse af haver. 

Og sælger skal informere, om haven er lovlig eller ikke lovlig. Informationerne kan hentes 

ved Vejle Kommune (Erik Junge). 

Nærmere info kommer, ellers kontakt bestyrelsen 

 

• Lejekontrakt 

Vejle Kommune er stadig ikke færdig med lejekontrakten til os. Der har været en del kontakt 

frem og tilbage angående lejekontrakten. Den ligger p.t. ved Vejle Kommune. 

Den lejekontrakt, vi har, skal følge lokalplanen, og være up to date 

 

 

 

 



• Reparation af vejen 

Dette er første år vejen har været åben om vinteren, så vi ved, der har været en del slitage 

på vejen og sidevejene. Vi undersøger stadig om det er muligt at få nogen ud og afrette 

vejen.  

Kender I nogen der kan løse opgaven, så må I gerne kontakte os 

 

5. Havevandring 

Der har været god kontakt, til havelejerene.  

Vi arbejder stadig på, om de vedtægter vi har er juridisk dækkende. Så det er stadig et 

spørgsmål om, hvordan vi håndhæver dem 

 

6. Kommunikation blandt bestyrelsen 

Vi skal blive bedre til at være mere tydelige i vores kommunikation, have fælles front og stå 

sammen 

 

7. Gennemgang af årsregnskabet 

Kassereren havde årsregnskabet med, så der var mulighed for at kigge i det 

 

8. GDPR-regler 

Vi er underlagt GDPR-regler, og vi skal have kigget vores ting igennem, hvor vi bruger metoden, 

hvor vi spørger os selv, hvorfor har vi tingene gemt 

 

9. Køb af computer 

Vi kigger på, og køber en computer, så det er nemmere at digitalisere 

 

10. Generalforsamling 

Generalforsamlingen bliver den 29. marts klokken 10. 

Formand Rasmus er på valg, genopstiller ikke.  

Kasserer Marianne er på valg, på grund af salg af have 

Bestyrelsesmedlem Samer er på valg 

 

11. Dato for næste møde 

Bliver aftalt senere 

 

12. Eventuelt 

Vores vedtægter er ikke godkendt af kommunen, de ligger p.t. ved kommunen igen, og vi 

venter på tilbagemelding. Så p.t. er det vedtægterne fra 2023 der er gældende, plus den 

gældende lokalplan 

 

 


